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Vragen van het lid Azough
(GroenLinks) aan de staatssecretaris
van Justitie over de sterk verouderde
Penitentiaire Inrichting Overamstel.
(Ingezonden 13 november 2009)

1
Kent u het bericht dat de spanningen
toenemen in de Bijlmerbajes?1 Is het
waar dat gedetineerden op
11 november 2009 een
lawaaidemonstratie hebben
georganiseerd tegen de nieuwe
beperkingen op het dagprogramma?

2
Is het waar dat er gezien de
bezuinigingen en gebouwelijke
aspecten in de praktijk sprake is van
een structureel personeelstekort? Zo
ja, waarom komt er dan geen extra
budget voor extra penitentiair
inrichtingwerkers?

3
Deelt u de mening dat ter beheersing
van de situatie in deze penitentiaire
inrichting extra penitentiaire
inrichtingswerkers (PIW-ers) zullen
moeten worden ingezet?

1 www.parool.nl, 12 november 2009:
«Spanningen nemen toe in Bijlmerbajes».

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
10 december 2009)

1
Ja.

Het is niet waar dat er op
11 november jl. door gedetineerden
binnen de PI Overamstel een
«lawaaidemonstratie» is gehouden.
Op 12 november jl. is er, aan het
begin van de avond, buiten de
inrichting een protestactie geweest
van ongeveer vijfentwintig
demonstranten. De politie heeft deze
groep verwijderd nadat men
vuurwerk afstak.

2 en 3
Tijdens het Algemeen Overleg van
25 november jl. naar aanleiding van
het rapport van de ISt over de PI
Overamstel heb ik toegezegd dat het
plan van aanpak van de PI
Over-amstel begin februari 2010 aan
de Kamer wordt toegezonden.
Conform mijn toezegging zal het plan
van aanpak onder meer een
personele paragraaf bevatten met
maatregelen voor een structurele
oplossing van de
personeelsproblematiek.
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